

# Elegant ukiran tealight pemegang lilin seramik

## Product Details

Nombor item.	SGJH16042004
Bahan	Tembikar/seramik
Mengendalikan	Tangan yang dibuat balang lilin seramik
Sampel masa	1. 5 hari jika ada bentuk dan saiz seramik 2. 15 hari, jika anda memerlukan satu bentuk baru dan saiz seramik
Kapasiti produk	500,000 ~ 1,000,000 keping setiap bulan
Ciri-ciri produk	1. tangan yang dibuat <a href="#">bekas seramik votive</a> dari kualiti yang tinggi. 2. sesuai untuk kegunaan di hotel, rumah, dan sebagainya. 3. ini mesra alam. 4. memenuhi ujian FDA; AMP; Ujian AS 65

## More Details

Masa penghantaran	1. dalam tempoh 35 hari selepas sampel dan perintah yang disahkan. 2. Withn 7 hari sekiranya kita mempunyai barang-barang dalam stok
Terma pembayaran	1. 30% deposit oleh T / T terlebih dahulu, bakinya selepas menunjukkan salinan B / L 2. L/C, Escrow, T/T dan Western Union boleh menjadi syarat-syarat pembayaran yang berbeza boleh diterima, tetapi berlainan negara.
Pembungkusan & Shiping	1. pembungkusan, 24pcs, 36pcs atau 48pcs ke dalam eksport kadbod, kadbod dengan kadbod pembahagi Normal. ExPort dengan pembahagi telur. 2. tepi laut, udara, express dan agen penghantaran yang diterima sebagai keperluan anda.
Apa yang boleh kita lakukan untuk anda	1. pelbagai rekabentuk dan saiz untuk pilihan 2 mana-mana warna yang dilukis, sejuk, penyaduran elektrik, laser model pemprosesan pemotong 3. Khas pakej sebagai mengecut filem, warna kotak Hadiah, kotak hadiah putih, dll. 4. kami adalah tidak termasuk pekerja-pekerja untuk kawalan kualiti untuk menjanjikan kualiti. 5. kami mempunyai bengkel profesional dan gudang untuk memastikan masa penghantaran

Permohonan produk	<ol style="list-style-type: none"><li>1. seramik canlde pemegang boleh digunakan dalam hiasan perkahwinan, perhiasan rumah, parti, Jamuan ect,</li><li>2. Pemegang tealight yang sangat besar sebagai tengah-tengah yang cantik bagi acara</li><li>3. dalam bekas seramik lilin boleh menghias anda dalaman dan luaran dengan ini delicated Rajah meningkat kaca lilin.</li><li>4 balang lilin seramik. adalah hadiah yang indah sebagai housewarmings dan acara-acara lain.</li></ol>
-------------------	--



## More Product Pictures







  
[Similar Products Link](#)



Berbentuk Diamond cetakan timbul tinggi ceramic bekas lilin



Pinggan mangkuk, seramik lilin dengan pintu dan tudung untuk hiasan perkahwinan



Menyesuaikan warna lilin ceramic bekas lilin balang

## Office & Sample Room

[Shenzhen barangan kaca cerah Co, Ltd](#) ditubuhkan pada tahun 1992. Kami telah berkecimpung dalam bidang industri ini selama lebih daripada 20 tahun, sebagai pengilang profesional, kami khusus dalam mereka bentuk barangan kaca, pembuatan barangan kaca serta mengeksport. Kami produk talian terdiri daripada buatan tangan ke mesin yang dibuat. Kami telahpun menghasilkan banyak produk seperti [kaca gelas minuman](#), [kaca borosilicate](#), [gelas ditembak](#), [pasu](#), [mangkuk](#), [lilin](#), [stemware](#), [ashtray](#), [tabkeware](#), [driking kaca](#), dll. Semua dalam harian penggunaan barangan kaca, secara keseluruhan tidak akan lebih daripada 4,000 gaya yang berbeza. Kami mempunyai satu pasukan reka bentuk yang sangat baik untuk penciptaan produk inovatif dan team QC ketat bagi assurance kualiti. OEM/ODM serverice disokong juga.







Untuk maklumat lanjut [Ceramic bekas lilin](#) atau mana-mana barangan kaca,

Sila layari laman web kami: <http://www.okcandle.com/>

Atau, boleh membantu anda mengetahui lebih lanjut tentang kami: [SOALAN-SOALAN LAZIM](#)